
Zápis z porady vedení konané dne 29. 9. 2014 

Přítomni: Ledvinka, Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Veselý, Novotná 

Buršíková, Křenek, Regner 

Omluveni: Račanský, Dostál, Houb 

 

1. Kontrola úkolů 

– Doporučení pro užití rezervačních systémů – odpovědnou osobou Regner, provede 

zmapování situace. Kontrola 20. 10. 

– Dořešení nejasností ohledně místnosti na CEITECu – přebírá Křenek, trvat na jednom 

pracovním místě pro našeho pracovníka (kontrola 6. 10.) 

– Stěhování strojů do nových sálů – probíhají práce, příští týden začne stěhování. 

Koordinovat s Rusňákem. Malinka dodá seznam strojů včetně ceny za stěhování. 

– Safe Q – Malinka informoval o schůzce s Y softem, další kontrola 27. 10.  

– IRP – podklady odevzdány, zpráva o stavu realizace – 20. 10.  

– Campus licence – smlouva připravena na podpis. 

– Tajemnice FI konstatovala nereálnost jednoho univerzálního klíče na Botanické, další 

kroky odloženy do doby ujasnění OP VVV.  

– Office 365 – Regner zašle informace e-mailem, kontrola 6. 10.  

 

2. Odměny  

– Matyska poslal divizním komentář k navrženým odměnám.  

– Zdůrazněna nutnost správně uchopit osoby na projektech. Ve chvíli hodnocení 

zkontrolovat finanční hodnocení ze všech zdrojů, zda výsledek odpovídá 

komplexnímu hodnocení zaměstnance. Neměl by být zásadní nezdůvodněný rozdíl 

mezi tím, zda osoba pracuje na projektu (hospodářské činnosti) nebo na ÚVT. 

– Šrubařová společně s Vojtovou zajistí, aby divizní dostali kompletní informaci o všech 

úvazcích svých podřízených, včetně projektů a dalších zařazení na ústavu. 

– Je možné ocenit i osobu v jiné divizi.  

 

3. Informace od ředitele 

– Na kolegiu rektora prezentována skupina tří velkých (13+) centrálních rozvojových 

projektů jako uzavřená a definitivní skupina; takové rozhodnutí, jak ukázala kontrola 

zápisů, na vedení explicitně nepadlo. Na naší straně došlo k určitému pochybení 

v podobě pozdní informace příslušného oddělení RMU. Práce  13+ projekty letos 

poprvé. 

– Pror. Janyškovi předány materiály pro dva CRP 13+ projekty: koordinovaný ČVUT 

(informační systémy) a VŠB-TUO (Moodle), Janyška projedná na vedení. Příště 

informovat včas přes oddělení projektů (Ivu Krejčí) příslušný odbor na RMU. 

– e-IROI – primárně koncipovat jako posílení lidské kapacity k výzkumu a vývoji a 

výuce; nezbytné pro skutečný kvalitativní rozvoj ÚVT.  

– Schůzka s děkanem FI o spolupráci a možném spojení návrhů pro OP VVV – bude 

zadána projektová studie rozvoje areálu na Botanické, včetně odhadu ceny. Pro 

současný rozvoj ÚVT i FI je areál i po zvažovaných dostavbách nedostačující, 

limitován rozlohou.  

– 22. října proběhne komise prorektora Janyšky – budeme prezentovat představu 

rozpočtu a zprávu o letošní činnosti. Koncem měsíce budou uzavřeny a podány IRP a 

CRP. 

 



4. OP VVV  

– Diskuse ke stávajícím záměrům.  

o SIMU – Křenek kontaktuje Dostála (na dovolené), nutná odezva ještě tento 

týden.  

o Regner se sejde s ředitelem Mendlova muzea, zjistí představy a technické 

požadavky na realizaci nové výstavy. 

o Záměr 28a, b (Čeleda, Matyáš) – Veselý prodiskutuje některé formulace 

s Čeledou, projdou projekt prof. Matyáše. Doplnit a zdůraznit mezinárodní 

rozměr.  

o IBA – Dostál, musí rozmyslet další aktivity MeDiMedu. 

o Přístup k webu z mobilních zařízení – bude osloven Antol. 

o Průřezová témata – IT je průřezové, v některých případech by mohlo stačit 

nahradit nevhodně použitou zkratku IS obecnější formulací. Matyska 

jednoznačně podporuje rozumnou spolupráci s ISem. Vytvořit formulace 

vystihující témata jiným způsobem, v kopii poslat Brandejsovi.  

 

5. Ostatní 

– Stavební investice – Šrubařová předala materiál se stavebními investicemi pro příští 

rok, okomentovala. Plán na 10 mil. Diskuse o jednotlivých položkách. Položky 

schváleny, bude zasláno na RMU po zapracování připomínek k formulacím. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


